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感谢春的美丽，感谢夏的荷香，感谢秋的收获，感谢冬的磨砺。感谢四季，感谢你，感谢有你的每一个日子，轻轻的问候，感恩节快乐！以下是为您整理的《202_感恩节快乐英文祝福语》，供大家赏阅。>1.202_感恩节快乐英文祝福语1、友情是一盏明灯，照亮...
感谢春的美丽，感谢夏的荷香，感谢秋的收获，感谢冬的磨砺。感谢四季，感谢你，感谢有你的每一个日子，轻轻的问候，感恩节快乐！以下是为您整理的《202_感恩节快乐英文祝福语》，供大家赏阅。
>1.202_感恩节快乐英文祝福语
1、友情是一盏明灯，照亮了我人生的黑暗;友情是一句问候，温暖了我孤冷的感觉;友情是一条短信，表达了我深深的谢意：感恩节来了，请接受我最真挚的心情，感谢路上有你同行，愿你幸福快乐，愿我们情谊源远流长!
Friendship is a lamp, the light of my life in the dark; friendship is a warm greeting, I feel cold; friendship is a message, to express my deep gratitude: Thanksgiving is coming, please accept my most sincere thanks for your mood, walking in the road, I wish you happiness. May our friendship has a long history!
2、最美的风景，在感恩的眼里;最动听的话语，是彼此的慰藉;最悠扬的歌声，是人生和谐的旋律;的幸福，蕴含于生活的点滴。感恩节，祝你幸福甜蜜!
The most beautiful scenery, in the eyes of thanksgiving; the most pleasant words, is each other\'s comfort; the most melodious songs, is the melody of life harmony; the greatest happiness, contained in the life of a bit. Thanksgiving Day, wish you happy and sweet!
3、沙对风说：谢谢你带我浪迹天涯;地对天说：谢谢你呵护我暮暮朝朝;树对花说：谢谢你让我美丽动人;我对你说：谢谢你陪我走到今天。感恩节愿你快乐!
The wind sand said: Thank you for bringing me the world; on day said: Thank you for loving me day and night; tree flower said: Thank you for making me beautiful; I say to you: Thank you to accompany me to go today. Thanksgiving Day wish you happy!
4、留不住的是岁月，忘不了的是朋友，谢不尽的是关照，丢不掉的是情义!我珍惜每一位和我一起走过的朋友，我感恩以往岁月里曾经给予支持和帮助过我的朋友!朋友的心意，不在话语多少，只要你能感受到温暖就好，愿你幸福平安，感恩节快乐!
Stay is time, forget the friends, thanks endless care, lose friendship! I cherish every walk together with my friends, my past years have given thanks the support and help of my friends friends! Mind, not in words, only you can feel the warmth is good, wish you peace and happiness, happy Thanksgiving!
5、不要等到春节才想起家人;不要等到母亲节才想起妈妈;不要等到父亲节才想起爸爸;不要等到中秋节才想起回家;不要等到失去才懂得珍惜;不要等到感恩节才想起感谢;不要等，人生其实不长，想起谁就发给谁吧，或许对方正牵挂着你，感恩节幸福快乐!
Don\'t wait for the Spring Festival to remember the family; don\'t wait for the mother\'s Day reminds me of my mother; don\'t wait for father\'s day to remember my father; don\'t wait until the Mid Autumn Festival to remember to go home; don\'t wait until it lost treasure; don\'t wait to be remembered for thanksgiving; don\'t wait, life is not long, think of who to who you may care, founder you, happy Thanksgiving day!
6、感恩的心，化作一丝丝的牵挂，感恩的情，凝成一片片的祝福。感恩的\'话语，送去对你的祝愿，愿你有一颗快乐的心，有一颗感恩的心，有一颗幸福美满的心!我的朋友，感恩节快乐，幸福!
The heart of Thanksgiving, into a trace of worry, Thanksgiving love, into a piece of blessing. Thanksgiving words, send your wishes, wish you have a happy heart, have a grateful heart, have a happy heart! My friend, happy Thanksgiving, happiness!
7、人生如戏戏如人生，蓦然回首岁月流走，还有多少东西值得回忆，还有什么值得思考。经过时间的沉淀，生命里忘不掉的是与你的情谊，据说感恩节既是表达谢意的日子，又是充满祝福的日子，祝我的朋友：幸福一生，友谊长存!
Life is like life, when I look back the years flow away, how many things worth remembering, what is worth thinking about. After the precipitation of time, the only thing that can not be forgotten in life is your friendship. It is said that Thanksgiving is both a day for expressing thanks and a day for blessing. I wish my best friend: happy life and everlasting friendship!
8、感恩节到，在此，向陪我苦过、累过、唱过、闹过、哭过、笑过、疯过、玩过、从未错过、一路走过、以后还要一直这样过的朋友致以节日的问候和由衷的感激!愿朋友们永远健康好运，幸福开心!感恩节快乐!
Thanksgiving, here, to accompany me to the bitter, tired, sang, uttered, cried, laughed, crazy, played, never missed, along the way, even after this has been friends greetings and heartfelt gratitude to friends forever! Good luck and health, happiness. Happy Thanksgiving Day!
9、感恩节祝福送你：一祝身体好，二祝心情妙，三祝运气佳，四祝家庭好，五祝学业顺，六祝事业高。感恩天天有，幸福到永久!
Thanksgiving wishes to send you: I wish good health, two happy mood, three good luck, four good family, five wish academic progress, six wish career high. Thanksgiving every day, happiness to forever!
10、希望我们共度的第一个感恩节将成为我们回忆里最美好的时光。
The first Thanksgiving we hope to spend together will be the best time in our memory.
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1、This will be our first Thanksgiving apart.
这将是我们第一次不在一起过感恩节。
2、Thanksgiving is a time when I tell you that I love you.
感恩节就是我告诉你我爱你的时候。
3、Thanksgiving is a great time to tell you that we love you kids.
孩子们，感恩节这时刻，我们要说：我们都爱你们。
4、I love to eat, so I love Thanksgiving.
我爱吃，所以我爱过感恩节。
5、I hope you are feeling thankful after your supper.
希望你吃过感恩节晚餐后能生出点感恩之情。
6、I will be home for Thanksgiving, so save a little turkey for me.
我回家过感恩节，留点儿火鸡给我。
7、From all of us to all of you at Thanksgiving.
我们全体祝你们感恩节快乐。
8、I wouldn’t want to spend thanks-giving with anyone else.
我只愿和你共度感恩节。
9、愿你有个美好的感恩节！
May you have a wonderful thanksgiving!
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1、感谢有你，我真诚的朋友！
Thank you, my sincere friend!
2、Thanksgiving wishes for you and your family.
给你们全家感恩节的祝福。
3、Warm wishes at thanksgiving .
在感恩节，衷心的祝福你们。
4、I wish you could be here on thanksgiving.
但愿你能来过感恩节。
5、It will be sad not to see you during the holiday when families get together.
家人团聚的日子里，不能看到你，我会感到难过。
6、Our first thanksgiving should be our best.
我们第一次共度的感恩节是我们美好的时光。
7、Thanksgiving is a time when I tell you that I love you.
感恩节就是我告诉你我爱你的时候。
8、What a wonderful time to be together.
在一起的时光多么快乐。
9、Thanksgiving just wont be the same without you .
没有你，感恩节，就会不一样。
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1、感恩节里尽情享受快乐吧。
Happy Thanksgiving day.
2、盼望能和你一起共度感恩节。
Hope to spend Thanksgiving with you.
3、感恩节要说我们都爱你们。
Thanksgiving Day to say we all love you.
4、感恩节快乐！
Happy thanksgiving!
5、在感恩节，我们要想到那些不幸的人们。
On Thanksgiving Day, we have to think of those unfortunate people.
6、今天是感恩节，衷心祝福你!
Today is Thanksgiving Day, I sincerely wish you!
7、没有你的感恩节像缺了点什么。
There\'s nothing missing from your Thanksgiving Day.
8、感恩节是一年中的节日。
Thanksgiving is the best holiday of the year.
9、好好享受美味的感恩节火鸡!
Enjoy the delicious Thanksgiving turkey!
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1、在感恩节，衷心地祝福你们。
On Thanksgiving Day, I sincerely wish you.
2、希望你的生活里充满了欢乐、关爱和奇迹。
Hope that your life is full of joy, love and miracles.
3、我们第一次共度的感恩节是我们最美好的时光。
Our first Thanksgiving is our best time.
4、希望你吃过感恩节晚餐后能生出点感恩之情。
I hope you can give birth to a feeling of gratitude after Thanksgiving dinner.
5、给你们全家感恩节的祝福。
Thanksgiving wishes for your family.
6、这将是我们第一次不在一起过感恩节。
This will be the first time we\'re not together for Thanksgiving.
7、家人团聚的节日里，不能看到你，我会感到难过。
Family reunion holiday, can not see you, I will feel sad.
8、感恩节是对你表白的时候。
Thanksgiving Day is a time for you to express your love.
9、孩子们，感恩节这时刻，我们要说：我们都爱你们。
Children, Thanksgiving Day, we say: we all love you.
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